

入學申請表

Application Form

學生資料 Student Information				
N	K1	K2	K3	現就讀幼稚園及班別 (如有) Name & Class of present kindergarten (if any)
AM (0900-1200)	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	
PM (1330-1630)	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	
中文姓名 Name (Chinese)		英文姓名 Name (English)		
性別 Gender		出生日期 年(yyyy) 月(mm) 日(dd) Date of Birth		
出生證明書編號 Birth Certificate Number		出生地點 Place of Birth		
孩子由誰照顧 Caretaker		兄弟姐妹人數 Number of Siblings		
特別情況 (如食物敏感、早產等) Special Attention Needed (e.g. food allergies, premature birth etc)				
父母及家庭資料 Parent & Family Information				
		Father 父		Mother 母
中文姓名 Name (Chinese)				
英文姓名 Name (English)				
職業 Occupation				
公司名稱 Company Name				
主要語言 Language				
手提電話 Mobile				
地址 Address				
申請人兄弟姐妹現時就讀情況 Current school(s) of the applicant's sibling(s)				
姓名 Name	班別 Class Attend	學校 School		
<p align="center">保護資料聲明 Personal Data Protection Declaration</p> <p>有關提供予嬰幼兒心理發展協會 (下稱「會方」) 的資料, 將用於設計、推廣、舉辦、執行及評估課程、教學及相關活動, 會方將以〈個人資料《私隱》條例〉, 作為處理、保安、保存及使用有關資料之指引。有關資料如有任何更改, 會員有責任向會方作出書面通知。會員如不欲收到會方之推廣或會員通訊, 請以書面形式通知會方。</p> <p>The data provided will be used by Child Psychological Development Association ("The Association") for the purpose of design, promotion, organization, and evaluation of curriculum, teaching, and related activity. The handling procedure, security, retention and access of such data will strictly follow the "Personal Data (Privacy) Ordinance". Should there be any amendment of the said data, members should inform the Association in writing. Members have the right to stop receiving any promotional material or member news by a written notice to the Association.</p>				

家長簽署
Parent Signature

日期
Date

注意事項

請將填妥之申請表，連同下列資料，於辦公時間內透過親身交回，或透過郵寄方式（香港薄扶林置富花園H14座地下）遞交至校方。

- 1、 學生近照；
- 2、 出生證明文件副本（非香港出生者需同時遞交香港居留權證明副本）；
- 3、 衛生署發出的免疫接種記錄（即「針卡」）及「兒童健康記錄」第3、4、5、10、11頁副本；
- 4、 4x9吋回郵信封2個（每個信封上寫上學生姓名、地址及貼上\$2郵票）；
- 5、 繳付報名費港幣\$40，如以郵寄方式遞交申請表格，家長請以支票繳付有關報名費用，支票台頭請註明：CPDA 幼稚園。

Attention

Completed application form should be submitted to kindergarten together with the following documents. Application can be submitted by hand during office hours, or by postage to G/F, Block H14, Chi Fu Fa Yuen, Pok Fu Lam, Hong Kong.

- A. A photograph taken within 3 months
- B. The copy of Birth Certificate or passport (Non-Hong Kong-born persons have to submit with a copy of the proof of the right of abode in Hong Kong)
- C. The copies of Immunisation record (i.e. injection card) and the pages 3,4,5,10 and 11 of the "Child Health Record" issued by the Department of Health
- D. A 4X9" envelope with a \$2 stamp and your address written on
- E. A non-refundable \$40 application fee; please use cheque payable to "CPDA Kindergarten" and please write your child's name and your contact number on the back of the cheque if the application form returned by mail.